

正面

XSOUND

X-Beans

用户手册

1.产品部件名称

耳机指示灯

按键

充电盒指示灯

Type-C充电口

左耳机×1 右耳机×1

说明书×1

充电盒×1

充电线×1

2.第一次使用

① 打开充电盒，取出耳机，双耳自动进入配对状态

② 右耳机红蓝指示灯交替闪烁，左耳蓝灯每5秒闪一次，耳机之间配对成功

③ 打开手机蓝牙，搜索配对名为“TML2”进行配对

④ 双耳蓝灯每5秒闪一次，耳机与手机成功配对开始使用

以后使用

打开充电盒取出耳机，待自动重连后，即可使用

3.常用功能

🔌 开机

开机：从充电盒取出或长按主按键3s，蓝灯闪三下，可听到“power on”提示音
关机：放入充电盒或长按主按键3s，红灯闪三下，可听到“power off”提示音

🔗 配对与连接

进入耳机配对模式：从充电盒取出，自动进入配对模式。
右耳红灯交替闪烁，左耳蓝灯5S闪一次，可听到提示音“pairing”
手机连接成功：打开手机蓝牙搜索配对，左右耳机蓝灯5S闪一次，耳机与手机成功配对，可听到提示音“connected”

📞 接听/拒接电话

接听电话：在来电状态下，单击MFB按钮
拒接电话：在来电状态下，长按MFB 键2S
在通话中，单击MFB 键挂断电话

🔊 下一曲

在播放状态下，双击右耳机，切换下一曲

5.技术规格

耳机

蓝牙规范	蓝牙5.0
支持协议	A2DP1.3/AVRCP1.6/HSP1.2/HFP1.7
通讯距离	10米
续航时间	约3小时
待机时长	53小时
充电时长	约1.5小时
电池类型	聚合物锂离子电池3.7V/40mah
频率响应	20HZ-20KHZ

充电盒

充电次数	约4次
充电时长	约2小时
电池类型	聚合物锂离子电池3.7V/500mah

6.售后服务与支持

📄 订单号

🔄 退换货

📄 退货

🔄 换货

📄 原因

👤 会员名

📞 联系方式

如需退换货，请先与售后客服联系
在确认后，请填写与此表格，并随产品一起寄回

7.简单问与答

1) 为什么一只耳机没有声音？

答：请将两只耳机关机或清空配对后，并重新连接使用。

2) 如何单独使用单个耳机？

答：左右耳单独从充电盒拿出后，且双耳在无连接状态下，右耳机取出后直接连接手机蓝牙使用，左耳取出后，手动关机后，开机至红灯双闪后连接使用。

3) 为什么耳机突然有卡顿？

答：蓝牙信号易受到机场、高铁、地铁等电磁干扰而发生卡顿。

8.产品中有害物质名称及含量

部件名称	有害物质					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	六价铬 (Cr(VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴联苯醚 (PBDE)	多溴二苯醚 (PBDE)
外壳	○	○	○	○	○	○
电路板及其组件	○	○	○	○	○	○

本表格依据SJ/T11364的规定编制

○ 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572规定的限量要求以下。
× 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572规定的限量要求。

🔄 10

十年环保使用期限

本产品符合RoHS环保要求，在正常使用的条件下，不会对人体造成健康影响。（目前国际上尚无成熟技术可替代或减少电子陶瓷、光学玻璃、铜及铜合金内的铅含量）

制造商：深圳市信昌创新科技有限公司
更多详情：www.xsound.com.cn

9.FCC 声明

该设备已经过测试，根据FCC规则第15部分符合国家标准类别B的代码设置的限制。这些限制是为了对有害于住宅安装提供合理的防护。如果不按照说明书操作安装和使用该设备可产生辐射，可能对无线电通信造成干扰。然而，不能保证在某一特定情况下不会发生干扰。如果该设备对广播或电视接收造成有害干扰，可以关闭和打开设备，希望用户试用下列一种或多种方法纠正干措施：

- 重新定位或重新安置接收天线。
- 增加设备与接收器之间的距离。
- 将设备连接到与接收器不同电路上的插座。
- 咨询经销商或有经验的无线电/电视技术人员寻求帮助。

未经授权的任何更改或修改，可能使用户失去操作设备的权力。该装置符合CC规则第15部分，操作过程适用如下两个条件：
(1)本装置不得产生有害干扰。且
(2)本设备必须接受任何接收到的干扰，包括有害的干扰导致非正常操作。

反面

XSOUND

X-Beans

USER MANUAL

1.Product Component Name

Light of earbud

The Button

Light of charging box

Type-C charger

Left Right

Specification

Charging box

Charger cable

2.First Time Pairing and Use

① Open the charging box, take out the earbuds, the earbuds automatically enter the pairing mode simultaneously

② When the red and blue lights of the right earbud flash alternately, meanwhile, the blue light of left earbud flash once for 5s, the earbuds pairing successfully

③ Open the cellphone Bluetooth directly and search “TML2” to match and play

④ When blue lights of the earbuds flicker once for 5s,paired with the phone successfully

Matching After The Second

Open the charging box and take out the earbuds, reconnect it automatically

3.Frequently Function

🔌 Turn on/Power off

turn on: Take out the earbuds from the charging box or touch 3s, prompt “power on”
power off: Put the earbuds in the charging box or touch 3s, prompt “power off”

🔗 Pairing/Connect

earbuds pairing mode: Take out the earbuds from the charging box, automatically enters the pairing mode, prompt “pairing”
Open the cellphone and connect it when the blue light of the earbud flickered once for 5s, prompt “connected”

📞 Answer/reject calls:

answer: In an incoming state, click MFB button
reject : In an incoming state, touch MFB button for 2s
During the call, click the MFB button to hang up the call

🔊 Next

Double-click the right earbud to change next song

🔊 Previous

Double-click the left earbud to change previous song

5.Technical Specification

Earphone

Bluetooth Specification	Bluetooth5.0
Bluetooth Profile	A2DP1.3/AVRCP1.6/HSP1.2/HFP1.7
RF Range	10M
Talking Time	About 3H
Standby Time	S3H
Charging Time	About 1.5H
Battery Type	Polymer li-ion battery3.7V/40mah
Frequency Response	20HZ-20KHZ

Charging Box

Charging Times	4.Times
Charging time	About 2H
Battery type	Polymer li-ion battery3.7V/500mah

6.Customer Service Support

📄 Order Number

🔄 Return/Change

📄 Return

📄 Reason

👤 Member ID

📞 Phone Number

If you need to return or change the goods, please contact customer service
After confirmation, please fill in this form in detail and return it with the product

7.FAQ

1) Why does an earbud silent?

Ans: Please turn off or clear the pairing list of earbuds and reconnect them.

2) How to use the earbuds separately?

Ans: Take out the left or right earbud from the charging box solely, meanwhile, the connection is cut off between the left earbud and the right earbud. If take out the right earbud, it can be connected with the BT of the cellphone directly. Restart the left earbud after take out the left earbud from the charging box, the left earbud will be connected with the BT of the cellphone after the red and blue lights flash alternately

3) Why does the earphone stuck suddenly?

Ans:Bluetooth signal is vulnerable to electromagnetic interference, which leads to stuck.

8.Harmful Substances

Component	Hazardous Substance				
	Pb	Hg	Cd	Cr(VI)	PBB PBDE
Shell	○	○	○	○	○
Circuit Board	○	○	○	○	○

The form is compiled according to SJ/T11364

○ Indicates that this hazardous substance contained in all homogeneous materials of this part is below the limit requirement in GB/T 26572.

× Indicates that this hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials of this part is above the limit requirement in GB/T 26572

🔄 10

Ten years environmental protection service life

This product meets RoHS environmental protection requirements, it will not affect the health of users under normal use. (At present, there is no mature technology in the world to replace or reduce lead content in electronic ceramics, optical glass, steel and copper alloys.)

Manufacturer: shenzhen qiyin innovative technology co.,ltd
For more information: www.xsound.com.cn

9.FCC Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) this device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

★外观☑ 刀模尺寸☑ 颜色☑ 丝印/镭雕☑ 材质☑ 电镀☑ 喷涂☑ 产品尺寸参考中性☑ 其它☑

文件名称: TML2昂思说明书_R1

物料描述: TML2说明书/69X110mm/9折页/双面印刷/R1

ERP物料描述: TML2说明书/69X110mm/9折页/双面印刷/R1

工艺要求: 9折页/双面印

版本记录

2019/10/11	R1: 初始设计

供应商名称:

文件抄送: IQC [X2] 文控[X1] 供应商 [X1]

环保要求: ☑RoHS ☑Reach ☐AZO ☐PROP65 ☐PAHS ☐其它

设计: 董辉

确认:

审核:

品质审核:

批准:

模版版本: R3.0/2017

XSOUND 常德沁音科技有限公司

设计承认☑ 客户承认☐